

Title (en)

APPARATUS FOR REPRODUCTION OF SOUND AND VIDEO.

Title (de)

VORRICHTUNG ZUR WIEDERGABE VON BILD UND TON.

Title (fr)

APPAREIL DE REPRODUCTION VIDEO ET DU SON.

Publication

EP 0235209 A1 19870909 (EN)

Application

EP 86905177 A 19860822

Priority

BR 8504209 A 19850830

Abstract (en)

[origin: WO8701492A1] Apparatus for reproduction of video and sound, developed specially to assist in education, which due to the fact that it presents a low cost of production and maintenance, it enables the utilization of the effects provenient from the reproduction of video, by users of lower purchasing power. The developed apparatus consists essentially of a CPU (Central Processing Unit) (1) responsible for the interpretation of codes coming from the generating sources "A" and "B", which after the right processings passes them to the circuit responsible for the serial output (2).

Abstract (fr)

L'appareil ci-décris, mis au point spécialement pour les besoins de l'enseignement, permet, en raison de son faible coût de production et de maintenance, aux utilisateurs à faible pouvoir d'achat de mettre à profit les effets de la reproduction vidéo. L'appareil mis au point comprend essentiellement une unité centrale (1) chargée de l'interprétation des codes provenant des sources de production "A" et "B", et qui après les traitements appropriés, transmet lesdits codes au circuit chargé de la sortie séquentielle (2).

IPC 1-7

G09B 5/06; G06F 15/44; A63F 9/22

IPC 8 full level

G09B 5/06 (2006.01); G11B 20/00 (2006.01)

CPC (source: EP)

G09B 5/065 (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8701492A1

Designated contracting state (EPC)

DE FR GB

DOCDB simple family (publication)

WO 8701492 A1 19870312; BR 8504209 A 19870407; EP 0235209 A1 19870909; JP S63500749 A 19880317

DOCDB simple family (application)

BR 8600017 W 19860822; BR 8504209 A 19850830; EP 86905177 A 19860822; JP 50456686 A 19860822